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Protokoll fiirt vid stvrelsesammanträde för Förbundet fiir Ekoparken 980923

Närvarande: Richard Murray, Mats Gullberg, Henrik Waldenström, Peter Schantz,

Nils Ahlström, Maria Karlsson och Lotta Mannerstråle

Anmält fiirhinder: Birgitta Bergquist, Anne Murray, Ole Settergren

I. Mötets öppnande
Ordförande Richard Murray öppnade mötet.

2. Dagordning
Dagordningen fastställdes.

3. Föregående protokoll
Protokollet för 9808 1 8 fastställdes.

4. Ekonomi
Mats redovisade ekonomin ftir ftirbundet och K'98, ( se bilaga).

Maria redovisar utgiftema ftir den 27 september till Richard, han tar sedan kontakt

med Mats Widbom på Kulturhuvudstadsåret ftir att diskutera en eventuell forlängning

av Marias kontrakt.
Richard ska på möte med Konsum om sponsring. Richard efterlyser fler personer som

kan jobba med sponsringsfrågorna.

5. Fysikcentrum
Detta har gjorts: Richard, Peter och Pontus Grate har varit och uppvaktat på

inrikesdepartementet, diir fanns även personer från andra departement representerade.

Stockholms centern, miliöpartiet och vänsterpartiet har skrivit ett gemensamt brev till
Statsminister Göran Persson. F, har öppnat sin hemsida där man kan läsa om

fusikcentrum. I
annonskampanj
ftirbundet ut ett

500 A3 siitts upp runt om i Stockholm och en

dagspressen också genomftird. Innan kampanjen startade skickade

och ett brev till departementen. Det har även delats

ut flygblad utanför och inrikesdepartementet. Flera brev har

skrivits till berörda instanser KTH och Stockholms Universitet.

Kostnader: Styrelsen fick ta del av sekreteraren Birgitta Bergquist brev till styrelsen.

(bilaga2). Richard medger att det zir bektagligt att 2irendets utformning och kostnader

inte ftirankrats i styrelsen. Richard framhöll som formildrande omst2indighet ärendets

brådskande natur och att kampanjen måst planeras i slutet av sofltmaren. Styrelsen

beslutade dock efter genomgång aff Förbundet bidrar med 14.000 kronor i iirendet

och att Haga-Brunnsvikens vlinner far stå for resterande kostnader.

Henrik Waldenström reserverar sig mot handläggningen av ärendet: Att s§nelsen i
efterhand ffir godkiirura stora belopp. Kampanjer bör ha reservationsanslag med

maxbelopp angivet. Minimum iir att AU och kassören informeras innan kostnader

1öses.

Kassören Mats Gullberg vill alltid få information om större utbetalningar innan

rtikningen kommer.
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Maria informerade om en höstdag på Stora Skuggan den27 'e september' Allt är klart

och den preliminära kostnaden for hela dagen beräknas till ca 50'000 kr'

7. Ordfiirandekonferens
Ame ringer runt till ftreningamafor att få ihop anmälningar' Maria ftirsöker ffi Eva

Sandberg som foreläsare om gröna kilar.

Henrik presenterar vissa av iirendena med hjälp av Lotta' Ole ska tillfrågas om att

presentera Nacka- ärendena

Nils ordnar med ftirtZiring till ordftirandekonferensen'

Styrelsen beslutar att bjuda in foreningen Rädda Jiirvaftilten till
ordft irandekonferensen.

8. R.emissvar
Igelbacken - Henrik och Lotta arbetar med remissen om Igelbäckens naturreservat'

Styretsen beslutar att förbundet ska vara med och skriva tillsammans med

Ekoparksfonden. Henrik och Lotta ska redovisa remissvaret på

ordftirandekonferensen.

9. Rapporter
Warnerseminarium - blev en lyckad tillställning med runt 70 personer och med en

ftireläsning på stadsbyggnadskontoret. Seminariet orsakade inga kostnader ftir

ftirbundet.
Samverkansgruppen' Henrik har visat arbetet med Kaknäs ftir gruppen och fick en bra

respons. Henrik ingår i en gupp som ska skriva en bilaga till SvD om

Nationalstadsparken.

10. Övriga frågor
Henrik ftireslog att styrelsen ska ordna en julfest för forbundets medlemmar, styrelsen

valde att ta upp frågan på ett kommande möte.

Styrelsen masie också arbeta med en awecklingsplan ft)r kansliet för det fall att vi

inte har råd med en kanslist efter årsskiftet.

11. Nästa möte
Nästa möte äger rum onsdagen den 4 november kl 18'00

Vid protokollet: Justeras:
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